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Verslag bestuursvergadering 23 april 2024 om 14.00 uur in de Kruisdam (Pleinzaal) 
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Joost Nachbahr 
Afwezig: Rob de Graeve en Bert van den Broek 
 

1. Welkom en Agenda   
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 9 april jl. 

Met enkele kleine correcties en toevoeging akkoord. 
 

3. Mededelingen. 
o Signalering over misverstand bij financien activiteiten en onbekendheid met beleid 

dienaangaande. Komt aan bod bij agendapunt 9 E. 
o Joost meldt het voornemen om met Sybrand en Ann tourcafe te organiseren. Zal dat ook 

aan Marjolein melden. 
o Joost op ca 17-04 contact gehad met Annette Koenders van de gemeente over 

gesprekken cultureel erfgoed in de Meent. Of we reclame wilde maken voor hun komst 
in de Meent op 29-04. Te kort dag om dat goed te communiceren. Als je met bewoners 
daarover serieus wil praten bereid je dat tijdig voor. Zou wat terughoren. Maar nu blijkt 
dat ze dan toch komen. Is verder aan hun. 
 

4. Ingekomen - Mail   
Ingekomen mail in principe ter kennisname. Als iemand er een voorstel aan wil verbinden dan 
graag volgende vergadering met voorstel terug. 
a. Voortgang Meent Mobiel – mailwisseling verzekering. Hier wordt aan gewerkt. Cees 

verdiept zich erin en houdt contact over verzekeringen 2024-2025. Enerzijds te regelen 
door Gouden Dagen, anderzijds afdekken wat wijzelf moeten doen tav eigen vrijwilligers. 
Gesprek Joost – René – communicatie: 
Gesprek gehad over communicatiemogelijkheden. Aantal suggesties gedaan. Planmatige 
communicatie rekening houdend met fase waarin het project zit en doelgroep die daarin 
belangrijk is. Flyers voor opening, flyers met algemene info voor gebruikers. Poster. 
Kranteninterview, Wijkblad. Vraag of juli -publicitair- geschikt startmoment is.  Wie regelt 
een openingsactiviteit?  
Vraagtekens over logo-ontwerpen op de betrekkelijk kleine mobiel.  Logo wijkorganisatie 
er iig. -duidelijk op. Nog vraag of er ook komend jaar nog kosten voor de stichting zijn? 
Stroom? Gaat Jaap na.  

b. Voortgang bezwaar Praathuis (verweer gemeente) tkn. Verder behandeling Rob en Jaap. 
c. Voortgang Huurcontract  

- Huurcontract met onze bezwaarpunten (geel aangegeven)  
Laten we over aan Bert en Rob. Komt wel terug als er meer bekend is. 
- Energielabel: Overlaten aan Bert en Jos of we er nog iets mee moeten. 

d. Melding door vrijwilligerscentrale van geïnteresseerde (engelse) vrijwilligster. Doen we 
verder niets mee. Wel netjes beantwoorden. 

e. Chiel inzake wet gemeentelijke instrumenten warmtetransitie. TKN 
f. Chiel: “Katalys”,  Ruimte voor bewonersinitiatieven. TKN 
g. Chiel bijeenkomst buurtbatterij en energiegemeenschap dd. 28-05 as. TKN 
Aan Chiel gevraagd om dergelijke mail mbt ontwikkelingen aardgasvrije, energie-arme en 
duurzame wijk vooral ook door te sturen aan Herman Nieuwland. 
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h. Bericht Hilverzon (Rob) idem doorsturen naar Herman 
Staan wel belangwekkende zaken op agenda, gezien onze bespreking in vorige 
vergadering van mogelijke ontwikkelingen. Jaap neemt dit op met Herman. 

i. Vraag – klacht Jazzballet: zaak voor Bert en Jos om dit op te pakken. 
 

5. Voortgang contact nav aanmelding nieuwe vrijwilligers  
Geactualiseerd overzicht en overzichtje contacten Rob. 
Gesprek Cees met Saskia Risselada. Prima. 
Contacten en gesprekken lopen.  
 

6. Concept jaarverslag 2023 (reeds toegestuurd). 
 Inventarisatie overlegvormen van Rob hoeft niet bij jaarverslag betrokken. Wel een keer 
terug laten komen in bestuur. 
Een volgende keer wellicht eerder mee beginnen en meer in grote lijnen. Nu veel te 
omvangrijk. Tevoren aangeven wat de hoofdlijnen moeten zijn en hoe die door wie ingevuld 
moeten worden.  
Nu wel erg veel intern gerichte en gedetailleerde informatie over activiteiten. Daarmee doe 
je wel recht aan wat er gebeurt en aan het belang dat deelnemers eraan hechten. Maar is 
voor buitenstaander minder van belang. 
 

7. Vervolgtraject Toekomst Bestuur  
a. Verslag gesprekken, voortgang selectiecommissie, vervolg, benoeming, inwerkperiode, 

meedraaien in bestuur.  
Er zijn vier kandidaten plus Rob. Die worden nu in een gezamenlijke bijeenkomst 
uitgenodigd. Liefst in eerste twee weken van mei. Doel: kennismaken en oriëntatie op 
opties en voorkeuren portefeuilles en functies. Benoeming wordt beoogd per 1 juni. 
Daarna is het voorstel mee te draaien met bestuursvergaderingen. Ter oriëntatie en 
kennismaking. Die zullen dan naar de avond moeten. Zal Jaap nog met Rob overleggen.  
Eventueel zijn Jaap, Cees en Joost ook na hun vakantie / de zomer nog beschikbaar ter 
advisering en ondersteuning. 
In verband met werkende bestuursleden is ook gesproken over de optie van een 
(verdere vorm van) bestuursondersteuning. Komen we evt. op terug. 
Joost maakt -ook ten behoeve van het nieuwe bestuur- voor zijn portefeuille -op basis 
van zijn ervaringen dit jaar- nog een “notitie communicatie”. Hij denkt er nog over na om 
-bij gebleken behoefte en gedeelde visie- nog beperkte tijd beschikbaar te blijven om te 
ondersteunen bij invulling hiervan. 
We wachten nu eerst gezamenlijk gesprek  van nieuw bestuur af en de taakverdeling 
daarbinnen. 

b. Benoeming Ingrid van Oorschot tot vrijwilligersondersteuner en -adviseur. Akkoord. 
Eerst zullen de procedures worden uitgewerkt, daarna worden coördinatoren en 
aanspreekpunten geïnformeerd. 

c. Er zal overigens nog wel aandacht moeten zijn voor vervolgactie tbv coördinatoren en 
ondersteuners 
 

8. Gemeente en Wethoudersoverleg van 19 april as. 
a. Jaap geeft terugkoppeling van gesprek 19 april. De wethouder is geïnformeerd over het 

traject nieuw bestuur. De reactie was positief. Wethouder is bereid mee te denken over 
de wijze van invulling van de coördinatie van het cluster Welzijn en Zorg 
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b. Bijeenkomst van 16 mei over nieuwe gemeentelijke regelingen. Overlegt Jaap met Rob. 
Ook Joost is evt. geïnteresseerd. 

c. Kennismaking Iris Stokman -nieuwe accountmanager- neemt Jaap op met Rob. 
 

9. Portefeuilles: 
 

A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang na vorige bespreking met Herman Nieuwland?  

Zie ook mails van Chiel onder agendapunt 4 
Laatste overleg regiegroep ging niet door. We wachten  af hoe de regiegroep 
reageert op onze ideeën mbt. het bewonersoverleg. Oriënteren ons ook op 
collectieve voorziening in het kader van de nieuwe wetgeving. 

b. Mail Gerard Bierlaagh inzake nieuwe electriciteitshuisjes en nieuwe bijeenkomst.  
Ter kennisname. 
 

B. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 
a. Bord ereleden en vrijwilligersoorkonde. 

Aan Bert de vraag dit nu op korte termijn te doen. 
Overige punten aangehouden tot na vakantie Bert 

C.   Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen  
a. Stand van zaken jongerenoverlast?  Vervolg? Is op dit moment niet veel over te 

melden. Rekening mee houden dat het probleem weer klemmender wordt na de 
zomer. Hopen nog steeds op een goed gesprek met jongeren. Maar nog niets 
gehoord van jongerenwerkers hierover. 

b. Vervolg-aanvraag subsidie 600 – 50 jaar. 
Gesprek Allard. Was een goed gesprek. Hierna heeft Kees met de nodige inspanning 
de aanvraag opnieuw ingediend. Moest weer tijdig binnen zijn. Nu afwachten tot 
begin mei. 

c. Koningsdag?  
Mooi dat A&E toch een mooi programma heeft neergelegd. Kregen vlak voor de 
vergadering begroting door Cees gecorrigeerd. Uiteindelijk akkoord met die 
bijgestelde begroting. 

d. Gesprek met Meentwerf. Cees en Marjolein. Was in die zin een bijzonder gesprek dat 
misverstand uit de weg moest worden geruimd over de stichting als subsidient. 
Verder elkaars rol verduidelijkt. Suggestie meegegeven voor ontwikkeling Meentwerf 
tot creatief cultureel (cursus)centrum. 

e. voortgang aanpak probleem biljartplaatsing. Geen nieuws. Wordt nog steeds aan 
gewerkt. 

f. Akkoord met gering tekort voor de fietsenrallye. <100,00. 
g. Joost kondigt ook Rondje Meent nog aan waarvoor wellicht ook vraag zal worden 

neergelegd voor dekking van een (beperkt) tekort 
 

D. Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent (Cees)  actualiteit, mededelingen  
o Nu geen nieuws. Wachten op nieuwe ontwikkelingen in mei. 

 
E. Portefeuille financien (Rob)  actualiteit, mededelingen 

Een aantal ervaringen maakt duidelijk dat in de organisatie het financieel beleid m.b.t de 
baropbrengsten onvoldoende bekend is. Het positief saldo van de kosten en opbrengsten 
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van de barexploitatie  maakt integraal onderdeel uit van de totale begroting van de 
Stichting. Dat betekent dat dit dient als algemeen dekkingsmiddel voor het gehele pakket 
aan uitgaven. In specifieke activiteitenbegrotingen kunnen veronderstelde 
baropbrengsten niet als dekkingsmiddel worden gehanteerd, maar vloeien deze terug 
naar de algemene middelen.  In de activiteitenbegrotingen dient op andere wijze in de 
dekking te worden voorzien. Ook t.a.v. de te volgen procedures is het van belang de 
richtlijnen te verhelderen. Daarbij dienen ook de voorstellen uit het rapport Toekomst 
Bestuur te worden betrokken.  
Jaap zal een korte regeling uitwerken waarin aantal principes voor organisatie van 
activiteiten worden geformuleerd en zal daarbij de eerdere suggesties van Joost 
betrekken. Daarna zullen die in hele organisatie bekend wordt gemaakt.  
 

F. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging  
a. Voorlichtingsbijeenkomst bankoplichting (Rob) 

Aan Rob vragen. 
 

G.   Portefeuille communicatie en informatie (Joost):  actualiteit, mededelingen 
a. Gesprek Joris en Kas en met Ellen, Petra en Jennifer. 

Opmerkingen van Joris zijn in de aangepaste notitie Communicatiemiddelen 
verwerkt. 
In het gesprek vroeg Joris overigens wel om advertentiebeleid, oa nav. de discussie 
waar wel of niet voor betaald moet worden. Jaap veronderstelt dat dergelijk beleid er 
is. Zal in zijn archief kijken. 
In de notitie zijn ook enkele toevoegingen/ aanpassingen nav. gesprekken met 
mogelijke redactieleden opgenomen. 
Ook Cees heeft nog paar ondergeschikte puntjes die hij zal opsturen. 
Notitie verder akkoord. 

b. Voortgang Redactie. Gesprekken gevoerd met drie mogelijke kandidaten. Zijn 
terughoudend wat betref de tijdsinvestering. Joost organiseert een eerste 
oriënterende bijeenkomst met de drie om te bespreken op w elke manier men wil 
werken en kan beginnen. Later worden Kas en Joris daar uiteraard bij betrokken. 
 

13. Rondvraag 
 

14. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting. 
De volgende vergadering staat gepland op dinsdag 7 mei. Tijdstip wordt nader bepaald met 
evt. aanwezigheid van nieuwe bestuursleden.  

 
JN/JD 30-04-24 

 


